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1. Is het al bekend wat de gevolgen zijn van de mei circulaire? Kan er een overzicht 
worden verstrekt waarin deze cijfers ook verwerkt zijn?

2. Wanneer wordt de raad geïnformeerd over de kosten van de posten die nu nog 
niet bekend zijn (staan als pm in het voorstel)? Dit gaat om de kosten van 
openbare verlichting en de P&C software. 

3. Wanneer wordt de aangepaste nota financial governance aangeboden aan de 
raad? 

4. Waarom worden de kosten voor SAVE structureel begroot als het gaat om een 
eenmalig probleem (het wegwerken van de wachtlijst)? Gaat dit bedrag afnemen 
of wanneer is de verwachting dat de wachtlijst is weggewerkt? 

5. Waarom staat er in 2020 een positief bedrag bij de stembureau gelden? 
6. Hogere kosten jeugd: in de kosten voor jeugd is er sprake van autonome 

ontwikkelingen (toename aantal jeugdige zorggebruikers, aantal voorzieningen 
per zorggebruiker en prijs per voorziening) die prijsopdrijvend werken. 
Tegelijkertijd hebben we als gemeente de ambitie om meer grip te krijgen op 
kosten en eerder in te grijpen bij mogelijke aanstaande zorgvraag wat zich zou 
moeten vertalen in lagere zorgkosten (oftewel de transformatie). Hoe zijn deze 
autonome ontwikkelingen en de transformatie verwerkt in dit voorstel? 

7. Waarom werden de kosten van de beleidsmedewerker EZ niet uit de DVO 
betaald? Wat is de reden dat dit nu apart erbij komt? Zijn er nog andere 
aandachtsgebieden waar we dit soort extra kosten voor kunnen verwachten? 

8. Welke besparing wordt er verwacht door het gebruik van de nieuwe P&C 
software? 

9. Stadsteam Oudewater: graag een uitsplitsing tussen het structurele tekort en het 
uitbreiden van de diensten. Wat is de reden dat de bedrijfsvoeringskosten 
(accountant, communicatie etc.) niet in de subsidie zijn opgenomen terwijl deze 
in het verleden ook gemaakt zijn? Daarnaast, wat zegt de bijdrage voor 
opvoedingsondersteuning over de toekomstige inrichting van het stadsteam?


